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ČESKO: Tak to zase senátní hyenismus schytal i s emigrantkou Stehlíkovou, kterou přitáhl Venca
Havel z Hrádku. To je ta západní, probruselská demokracie s atributy bontonu z doby T.G.
Masaryka?

Nebo spíše Stehlíkové “vypomohl” Havel k češství…

Co připomenout eskapády Havla, opilecké orgie, pády v letadle či do vany údajně po mýdle, kozatou
koloběžku na Pražském Hradě Báry Štěpánové, kdy se nakonec vytáčela, že to nebyly orgie, ale
nepřekonatelné vzdálenosti v úřadu Pražského Hradu, likvidace zbrojovek a věčný mír, kdy USA
udělaly z Havla idiota, sami vojenský průmysl obsadily a Slováci Havla oprávněně nenávidí dodnes?
Takže co nám Špaček vykládá o decentnosti tehdejší doby, kdy se nazýval Havel a jeho doba jako
“konečníková extáze v řiti USA“,dobu,  kdy Havel za potlesk lezl po kolenou, či jeho utrápenou
manželku Olgu, ke které se Havel choval jako dobytek? Máme snad připomínat partičku Havla
kolem  Pavla Landovského, která byla vše jiné než bonton ceremoniáře prezidenta republiky T.G.
Masaryka Gutha-Jarkovského?

A Havel nám dělá ostudu dodnes: americká ambasáda vříská smíchy včetně Schapira při
vzpomínce na konečníkového Havla!

A v zdravém těle zdravý duch – boj o Lucernu Veškrna vyhrál…
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K čertu s tou přetvářkou a komedií!

Ale k věci:

Jak je možné, že hanebné výroky špíny z východu jakési Stehlíkové policie nestíhá, pohřbívání
prezidenta Zemana a urážlivé výroky na jeho adresu nestíhá, senátní verbež a pohřbívání prezidenta
Zemana nestíhá, ale každé slůvko těch, co nesouhlasí s EU a USA bedlivě zkoumá ze všech stran a
jedině je štěstím, že většina soudkyň a soudců je až na výjimky spravedlivá, a tato bolševická
pronásledování a šikanu shazují ze stolu.

Mrcha Stehlíková, co se podívá na televizi a vytvoří šamanskou diagnózu: důvodem hospitalizace byl
metabolický rozvrat v rámci alkoholické jaterní cirhózy. Infuzní léčba ve vojenské nemocnici
zažehnala metabolický rozvrat, ale abstinence od alkoholu v průběhu osmidenní hospitalizace vedla
k náběhu na delirium tremens. A proto prý existuje důvodná obava, že jednání prezidenta ČR mohou



ovlivňovat beneficiáři cizí nepřátelské mocnosti. Což je u lidí trpící demencí běžné!!!! Prezident
občas nevěděl, co se stalo před pěti minutami nebo má problém s identifikováním osob.

Jak ta mrcha tvořila z televize diagnozu, když se stav prazidenta tajil?

 

Jak je možné, že stát Stehlíkovou zpět na východ nevyhostí, není trestaná a klidně může špinit a
urážet hlavu státu nařčením o prezidentově demenci? A Babiš jako korouhvička odepsal prezidenta
Zemana, odepsal Vondráčka, už likvidoval Mynáře a mluvčího Ovčáčka, senátní špína už také
zahájila likvidaci prezidenta Zemana na podkladě “Diagnoza Stehlíková” a skoro aktivovala
paragraf 66…

 

Nyní jeden za druhým po návštěvě potvrzují, že prezident Zeman jedná v normálním stavu, hovoří
tak, jako celý život a dokonce včera mluvil i hodinu se svým politickým protivníkem exprezidentem
Václavem Klausem!

A Klaus nafackoval Vystrčilovi, Fischerovi a Stehlíkové. Bééééé (Samozřejmě obrazně)

 

Odpověď pro Blesk.cz
Podle našich informací jste včera byl u prezidenta v ÚVN. Je to pravda? Jak dlouho jste tam
byl, co jste si řekli? 

Ve čtvrtek odpoledne jsem navštívil Miloše Zemana s jediným záměrem, chtěl jsem ho povzbudit. Je
to výraz mé loajality vůči někomu, koho znám půl století a kdo mi dnes připadá naprosto osamocený.
Nic více, nic méně. Povídali jsme si.

Po pány Vystrčily a Fischery vytvořené atmosféře v naší zemi jsem vůbec neočekával, že je
prezident schopen vést se mnou dlouhých padesát minut normální konverzaci. Politiku jsme
moc neřešili.

 

 

A finále, kdy špinavci dostali přes držku za tu špínu a zločiny definitivně: odepsali mrtvolu Zemana a
byl to podvod!

Tiskové zprávy

Stav prezidenta republiky

Se svolením prezidenta republiky pana Miloše Zemana s opatrným optimismem sdělujeme, že díky
komplexní léčbě specialistů ÚVN došlo během črvrtka a pátku k mírnému zlepšení jeho zdravotního



stavu.

 Jitka Zinke, tisková mluvčí ÚVN

Aktualizováno: 22. říjen 2021

 

Děsivé je, že úlisné, zákeřné a skutečně zrůdné osoby typu Stehlíkové, Fischera, Koláře a dalších
nechává policie na pokoji, ale na kraviny Roznera a Volného nastupuje policejní komando, aby na ně
zakleklo.

Vážně jsme ještě demokratický stát, kde jsme si před zákonem rovni?

P.S. Samozřejmě se může stav prezidenta Zemana změnit jako každého z nás, kdy nevíme, co bude
zítra, ale důkazy jsou jednoznačné: prezident Zeman ač nemocný, je ve stavu, kdy může řídit chod
této země a nastal čas, aby byl puč Senátu v čele se Stehlíkovou vyšetřen a viníci potrestáni!
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